
  APIMA CEIP MARE DE DÉU DE GRÀCIA 

ACTA 18/06/2022 
 

LES 18:15, porxo de l’escola 

 

ASSISTENTS 
-La Junta de l’APIMA del CEIP Mare de Déu de Gràcia : Xesca Florit, Ester Goñalons, Vero 

Fortuny i Mirian Esposo. 

-7 mares de família sòcies. 

-Miquel Alzina, secretari de l’APIMA sense dret a vot. 

 
ORDRE DEL DIA 
1-Benvinguda i recompte assistents. 

2-Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

3-Presentació memòria curs 21-22 

4-Informe econòmic 

5-Elecció nova Junta 

6-Projectes i propostes curs 2022-2023 

7-Pressupost curs 2022-2023 

8-Torn obert de paraula. 

 

inicia la sessió la Sra. Xesca Florit, amb el punt 1) de benvinguda i recompte 

d’assistents. Es compten 11 vots. A continuació en el punt 2) es llegeix l’acta 

anterior i s’aprova per assentiment dels assistents. 

En el punt 3) s’enumeren les activitats realitzades en aquest curs, del que ja s’ha 

passat un whats resum:  

Durant l’estiu del 2021, la junta de l’APIMA va seguir fent feina i acabant projectes: 

1-Ludoteca d’Estiu amb 21 participants 
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2-Finalització del projecte Sala Psico Infantil, amb el muntatge del rocòdrom i mirall i 

justificació de l’ajut a Colonya. 

3-Ampliació de les activitats extraescolars i possibilitar fer el mes de setembre de portes 

obertes i sense cost per les famílies. 

4-Voluntariat : presentació del Pla de Voluntariat i justificació projecte al CIMe. 

Contractació d’un administratiu/gestor de voluntariat a partir del setembre per la gestió 

diària de l’associació. 

5-Presentació i justificació de subvenció anual CAIB per APIMAS. 

6-Durant tot el curs s’ha anat actualitzant les informacions a la pàgina web. 

7-Suport al projecte Camins Escolars de l’Ajuntament de Maó. 

Malgrat la continuïtat de les mesures preventives anti-covid en iniciar el curs 2021-2022 

es va apostar fort per oferir un ampli ventall d’activitats extraescolars : Anglès, 

Multiesport Latau, Ioga, Futbol, G. Rítmica, Patinatge i Robòtica. D’aquestes activitats 

van tenir suficient subscripció excepte Multiesport Latau i Ioga per seguir durant tot el 

curs. Per tant, es va passar de tenir 4 grups prepandèmia a tenir-ne 7 i de tenir 29 alumnes 

el curs 20-21 a 74 alumnes el curs 21-22. 

L’ED, per recomanació de la Treballadora Social, ha demanat que l’APIMA es fes càrrec de 

les quotes de 2 alumnes amb dificultats econòmiques, que es van concedir. 

Quan a l’afiliació de socis, enguany es va començar a introduir la domiciliació bancària i 

la baixa en cas de petició o per no tenir alumnes en el centre. Així, dels 93 socis del 

curs 2020-21, enguany s’han registrat 124 famílies i esperem augmentar el pròxim curs. 

Quan a gestions, també es va renovar els compromisos amb els comerços col·laboradors per 

oferir descomptes als socis. 

Quan a l’escola Matinera, i com es va aprovar a l’anterior assemblea, es van apujar els 

preus a principi de curs però gràcies a una subvenció del Govern Español del Pla 

Corresponsables per facilitar la conciliació familiar, al gener es van passar a pagar 5 

euros x mes en el cas d’alumnes fixes i 1€/diari en cas d’alumnes puntuals. I així es va 

passar d’un promig de 23 usuaris a uns 35 a l’actualitat. 

Aquest curs, hem notat manca de convocatòries públiques i privades per a projectes i 

entitats com la nostra. Per açò, com a activitat experimental per a l’obtenció de recursos 

es va intentar una gangària de segona mà amb elements donats per les famílies, en els 

diumenges del mes de novembre, que no va tenir èxit i es va replantejar amb activitats per 

finals de maig. El 28 de maig va tenir lloc la segona sessió de gangària, juntament amb 
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exhibicions d’extraescolars, jocs infantils i festa de l’espuma. Hi van assistir unes 150 

persones, entre fiets i adults. 

Com és ja tradicional per Nadal, el concurs de postals i la panera de Nadal. I aprofitant 

les vacances nadalenques es va convocar la jornada de voluntaris per pintar jocs enterra. 

Al desembre van coincidir la renúncia de 3 membres de la Junta i també passant covid, 

fins finals de gener no vam poder tornar completar l’equip i engegar altres propostes: 

 a petició de l’ED es va iniciar el programa de Reforç Escolar amb voluntariat pels 
alumnes de 5è i 6è amb més necessitat acadèmica. Hem comptat amb 3 voluntaris i se 
n’han beneficiat 20 alumnes, gràcies a la col·laboració de n’Ester que n’ha duit la 
coordinació. 

 Decoració amb dibuixos pedagògics els murs del pati 
 compra d’un element tobogan multijoc 

Per a la compra del tobogan i amb el vist-i-plau del Consell Escolar, es va sol·licitar 

subvenció a Colonya que ens ha atorgat 600€, però els professors ens han fet arribar que 

tenen altres prioritats i no sabem si ho podrem fer enguany. 

I també es va anular la festa de Carnaval ja que a final de gener encara no era 

recomanable per les condicions de la pandèmia COVID.  

Durant la primavera va sorgir la possibilitat d’organitzar el campament al Càmping de Son 

Bou i ho vam recolzar amb un important descompte econòmic per a les famílies. Dels 108 

inscrits inicialment, s’han pogut anar a les colònies uns 96 alumnes, 9 han renunciat i 3 

no complien amb l’edat. Pensam que és una activitat que les famílies han rebut molt 

favorablement i que s’hauria de repetir els pròxims anys. 

També es va organitzar una conferència sobre les eines digitals a l’educació, que 

finalment es va descartar pel seu cost econòmic. 

Degut a l’anulació de la festa de Carnaval per COVID, es va decidir organitzar una Festa 

de Primavera, el 28 de maig, amb diferents activitats, exhibicions de les extraescolars i 

incloure també la gangària. Hi van assistir unes 150 persones, entre fiets i adults. 

També hem estat treballant amb l’ED en la millora del servei de menjador, tan el sentit 

del menu que s’ofereix, com en el tracte dels monitors i l’ED va demanar a l’APIMA 

realitzar l’aïllament acústic d’aquest espai, que hi participarà aportant el 50% del cost 

dels materials. 

Durant el mes de juny també es fan les darreres excursions dels cursos, que son 

subvencionades a les famílies sòcies per l’APIMA. 

Posteriorment, l’ED ens va demanar d’organitzar també la festa de final de curs, que en 

ser vigília de Sant Joan es passarà al dimecres 22 de juny. 
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També comentar, que l’any passat ja vam oferir el servei de Ludoteca d’Estiu des del dia 

següent al final de classes fins el 30 de juny i enguany es tornarà a fer amb la novetat 

d’utilitzar les instal·lacions de l’IES Joan Ramis per haver-hi obres al nostre centre. 

Al mes de març es va aconseguir una aportació econòmica d’IDEADORES – XORIGUER per poder 

abaratir la quota dels associats. S’han apuntat 46 fiets a la ludoteca i 9 al servei de 

menjador, pel que es contractarà una monitora. 

I finalment, recordar que s’han fet altres aportacions al centre com reposició de 

cortines foscurits, llibres a l’escola amb les activitats d’Advent i Sant Jordi, donació 

de pantalles ordinador.... 

4) Informe econòmic. Na Xesca Florit segueix explicant que no es poden donar unes 

quantitats tancades en l’informe econòmic ja que encara falta liquidar moltes coses 

durant el juny i que un cop acabades les activitats es penjarà el balanç a la pàgina web 

com l’any passat. De moment, es pot avançar que a 31 de maig tenim un resultat positiu de 

8.737,43€ però na Xesca Florit adverteix que un cop es liquidin les despeses pendents de 

maig, excursió, campament i ludoteca durant el juny el resultat econòmic pot ser negatiu 

però quedarà eixugat pel saldo positiu bancari. Es calcula que entre les coses a pagar i 

cobrar durant el mes de juny hi quedarà un saldo bancari de 12.622,66 euros. 

Quan al punt 5) na Xesca Florit diu que finalitzat el mandat de la Junta triada en el 

juliol de 2020, tots els membres volen seguir en el grup, però s’obre a incorporar nous 

membres. No es presenta cap voluntari. 

Tot i així, s’ofereix també la possibilitat de col·laborar puntualment en activitats 

específiques o COMISSIONS i s’ofereix n’Amàlia Quintanilla per organitzar el concurs de 

Postals de Nadal i alguna activitat per Sant Jordi. S’agraeix el seu oferiment i la Junta 

s’hi posarà en contacte per a l’organització d’aquests esdeveniments. 

Així doncs, es ratifica a l’assemblea la composició de la nova Junta de l’APIMA, formada 

per : Marta Riera, Vero Moreno, Mirian Esposo, Vero Fortuny, Ester Goñalons, Xesca Florit 

i Mila Vera. En breu es reuniran per determinar quin càrrec pren cadascuna. 

6) Projectes i propostes curs 2022-2023 : 

-Servei de guarda i menjador pels dies laborals que son festius escolars (que solen 4 

durant l’any). 

-Proposta reducció preus extraescolars (unificar-los a 20€ x activitat?), proposta 

reducció preus x germans/altres situacions. 

-Diversificació/augment extraescolars : activitats artístiques 

-Ajuda a la conciliació familiar per infantils després de menjador 
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-Seguir amb projectes : EMatinera, concurs postals, panera Nadal, comerços 

col·laboradors, Festa carnaval, campament Pasqua ó Estiu i Ludoteca Estiu. 

-Activitat Sant Jordi 

-Compra element multijoc de reposició dels romputs 

-Formació/Conferències/Xerrades : sobre l’ús de les noves tecnologies (Pediatra Barbara 

Cardona) i Escola de Pares (PTSC Sa Graduada). 

En el punt 7) es presenta un pressupost continuista sobre les activitats que s’han 

dut a terme enguany i han estat valorades positivament, encara que molts vegades hi ha 

factors que poden redreçar algunes de les desviacions actuals així està previst : 

PRESSUPOST CURS 2022/2023 

    

INGRESSOS SOCIS   4.000,00 

RESULTAT SERVEI DE GUARDA 1.000,00 

RESULTAT EXTRAESCOLARS   0,00 

SUBVENCIONS   2.500,00 

RESULTAT ACTIVITATS   -4.000,00 

RESULTAT BANCARI   -150,00 

TELEFON     -300,00 

DESPESES D'OFICINA   -400,00 

ATENCIÓ AL PÚBLIC   -6.000,00 

APORTACIONS AL CENTRE ESCOLAR -2.750,00 

PREMIS I REGALS A ALUMNES -700,00 

APORTACIO EXCURSIO SOCIS -1.200,00 

ALTRES DESPESES   -1.000,00 

PROJECTE CONCILIACIÓ ESCOLA/FEINA -500,00 

    

TOTAL CURS 2022/2023   -9.500,00 

 

Pren la paraula n’Esther Goñalons que exposa que ella votarà en contra d’un pressupost 

amb resultat negatiu i na Vero Fortuny també comenta que en 2-3 cursos haurem esgotat 

l’estalvi que hi ha fins ara. Na Xesca Florit defensa que es cercaran altres recursos i 

subvencions i que no és necessari tenir un saldo bancari tan elevat. Després d’aquestes 

consideracions, es passa a votació sent el resultat en contra del pressupost presentat. 
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Així doncs, la nova Junta haurà de redactar un nou pressupost i passar-lo a consideració 

d’una propera assemblea. 

En el punt 8è) Torn obert de paraula, n’Amàlia Quintanilla demana sobre la 

possibilitat de realitzar la “graduació” dels alumnes de 6è durant la festa de final de 

curs, ja que molts pares tenen especial il·lusió i si es fa al matí no es podrà assistir. 

Na Marta Cardona, secretària del Centre, explica que ho havien organitzat així ja que la 

festa de final de curs se’n feia càrrec l’APIMA, però que a la propera reunió 

d’organització de la festa es plantejarà. 

I sense més temes a tractar, s’aixeca la sessió a les 19,45h en la data referida a la 

capçalera. 

 


